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Beste raadsleden, 
 
Op 11 december 2018 heeft de raad van de gemeente Krimpenerwaard een initiatiefvoorstel aangenomen 
waarin het college werd opgedragen om de volgende opties te onderzoeken. 

a. Een geheel verbod voor laagvliegen in de gehele ( gemeente) Krimpenerwaard. 
b. De status van laagvlieg (oefen) gebied ter discussie stellen met een voorstel om dit opnieuw te laten 

onderzoeken en in procedure te brengen. Dit tegen de achtergrond van voortschrijdend inzicht en 
(gewenste) maatschappelijke ontwikkelingen in de Krimpenerwaard, met het oog op leefbaarheid, zoals 
het aantrekkelijke woon- en werkmilieu en de gebiedskwaliteiten m.b.t. recreatie, toerisme, cultuur, 
natuur en landschap. 

c. Tot afspraken te komen over een laagvliegregiem, bijvoorbeeld in welke gebieden wel en waar niet of 
wanneer wel en wanneer niet en met wat voor frequentie (met het oog op broedvogels en/of 
overwinteringsgebieden) en de vlieghoogte (nu is 30 m. toegestaan). 

 
Op woensdag 8 mei heb ik op Rotterdam airport een gesprek gehad met de hr. F. van der Meer, 
vertegenwoordiger namens het ministerie van Infrastructuur en Waterstaat en een afvaardiging van Vliegclub 
Rotterdam, de Rotterdamse Aeroclub en AOPA (Aircraft Owners en Pilots Association). 
 
Tijdens dit gesprek heb ik de door u genoemde opties ter sprake gebracht. Ook heb ik aangegeven welke 
zorgen u heeft uitgesproken met betrekking tot het laagvliegen in onze gemeente.  
 
Dit jaar doet het Ministerie van I & W op nationaal niveau een onderzoek naar de huidige en toekomstige 
laagvlieggebieden in Nederland. De resultaten van dit onderzoek worden eind 2019 verwacht. Ik heb 
afgesproken dat zodra de resultaten van dit onderzoek bekend zijn wij daarover geïnformeerd worden. 
Hoewel als eerste optie afschaffen van het laagvlieggebied is bepleit is duidelijk dat de Krimpenerwaard als 
laagvlieggebied zal blijven fungeren zolang er geen alternatief voorhanden is.  
 
De sector is bereid om nader te overleggen om gebruik, frequentie en timing van het gebruik van het gebied te 
bespreken. Zij hebben aangegeven nadrukkelijk oog te hebben voor de aanwezigheid van vogels in het 
laagvlieggebied. Wel werd duidelijk dat beperking van het gebied alleen mogelijk is als er alternatieven 
voorhanden zijn.  
 
Op het moment dat de resultaten van het eerder genoemde onderzoek bekend zijn komt er een vervolggesprek 
met betrokken partijen. 
 
Schriftelijke reacties van het ministerie en de sector zijn als bijlage bij deze brief gevoegd.    
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Met vriendelijke groet, 
burgemeester van Krimpenerwaard, 
  

 

 

mr. R.S. Cazemier 
 

 

 
 


